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Menighedsrådsmøde i Sankt Stefans Sogn – Referat 
Den 20. juni 2024 i Karmel, 1. sal 

Mødestart kl. 18.30 – mødeslut kl. 19.40 
 
MR-medlemmer til stede:  
Anne-Lise Hermansen, Bente Kongerslev, Charlotte H. Bak, Eva Plambeck Olsen, Iben Andersen, 
Jane Thyrring Stouenberg, Jacobo Ramirez Nunez, Laura Månsson 
MR-medlemmer afbud:  
Ole Hansen, Toril Steffensen, Pernille Østrem, Thomas Høg Nørager 
Øvrige til stede:  
Alejandra Mendez, Mariann Horn (suppleant), Rasmus Underbjerg Pinnerup (kordegn, referent) 
 
 
Punkter til beslutning 
 

1. Valg af ordstyrer, jf. forretningsordenens § 4, stk. 3. v/ Eva 
Iben er valgt som ordstyrer. 
 

2. Dagsorden: Kan dagsordenen godkendes? 
Dagsordenen er godkendt som den foreligger. 
 

3. Kan referat fra MR-møde den 21. maj godkendes? (Bilag 3.1) 
Laura står ikke som afbud på sidste mødes referat. Det rettes. 
 

4. Tro i Harmoni-medlemskab. v/ Thomas (in absentia) 
a. FU indstiller, at sognet bliver organisationsmedlem (1.000 kr./år). 

Menighedsrådet beslutter at blive organisatorisk medlem af Tro i Harmoni. 
 

5. Medlemskab af Danske Sømands- og Udlandskirker. v/ Iben (in absentia) (Bilag 5.1) 
a. FU indstiller, at sognet bliver medlem (ca. 2.000 kr./år). 

Menighedsrådet beslutter at blive medlem af Danske Sømands- og Udlandskirker. 
 
 
En halv times kirkesnak 
Den halve times kirkesnak udgår på grund af præsternes forfald og af hensyn til formandens 
bensmerter. 
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Punkter til orientering 
 

6. Årsmøde i Kirke Care Nørrebro. v/ Pernille (Bilag 6.1, 6.2) 
Bente deltog i årsmødet og beretter derfra, herunder bestyrelsens og formandens 
beretninger (vedlagt som bilag). Der har været en misforståelse, vedrørende hvad der var på 
valg og om vi skulle stille med suppleanter eller ej. Jacobo fortsætter i bestyrelsen, og Bente 
supplerer, når der er behov. 
 

7. Provstiudvalget. v/ Laura (Bilag 7.1) 
Det viser sig, at vores tidligere overslag på pulpiturprojektet var underbudgetteret, og at 
der skal bruges flere penge. Derfor har vi sendt anmodning til provstiudvalget i kølvandet 
om konvertering af de tildelte anlægsmidler, hvilket er blevet imødekommet på gårsdagens 
provstiudvalgsmøde. Det betyder, at vi kan gå i gang med pulpituret til november, så det 
kan stå færdig inden Bach Friday, men gulvet nede i kirken bliver til gengæld først udskiftet 
senere. Samtidig er der oprettet en byggesag, da kirken er mere end hundrede år gammel, 
og den er også behandlet og imødekommet i provstiudvalget. 
 
Laura fortæller, at hun går på orlov et halvt års tid, idet hun flytter tre måneder til Sydkorea. 
I den forbindelse må hun søge orlov fra provstiudvalget. Hun vil dog gerne stadig stille op 
til at sidde i MR i næste periode. Hun vender tilbage midt i december. MR er meget venligt 
indstillet over for en anmodning om orlov. 

 
8. Jubilæet: Hvor langt er vi? v/ Kevin, Pernille, Thomas og Toril 

Berøres kun kursorisk, da de ansvarlige har afbud. Vi ved, at der løbende pågår interviews, 
og at man er i gang med at planlægge fotografier til publikationen. Intet nyt fra 
kongehuset. 
 

9. Aktiviteter. v/ præsterne 
Berøres ligeledes sporadisk, idet præsterne har afbud. 
Pernille planlægger sammen med Mads (Evas mand) en fælles udflugt en søndag i 
september efter højmessen, hvor Mads vil vise rundt i og fortælle om Carlsberg Byen. 
 

10. Det kommende menighedsrådsvalg. v/ Eva og Iben 
Vi indrykker en annonce sammen med Anna Kirke forud for valgforsamlingen til 
menighedsrådsvalget tirsdag d. 17. september kl. 19 i Karmel. Alle må meget gerne skrive 
datoen i deres kalender, da et stort fremmøde er nødvendigt. Iben har bestilt nogle 
brochurer om det hos Landsforeningen af Menighedsråd, som kommer til at ligge fremme i 
våbenhuset, og det kommer løbende ud på de sociale medier. Den 24. september 
foreligger resultatet af afstemningen. De valgte tiltræder 1. søndag i advent. 
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11. Orientering fra kontaktpersonen. v/ Iben 
Vi har ansat en ny kirketjener, Tonni, som officielt begynder 1. juli, men han har allerede 
været her en del gange, idet han har været hyret ind som vikar en række dage efter behov, 
så han kan få en smag på forskellige arbejdsopgaver, inden han kastes ud i det på fuld tid. 
Sara har snart sidste dag som kirketjener, idet hun skal afvikle en del ferie, inden hun 
stopper, så hils gerne farvel, hvis I ser hende. 
Der kommer nogle ændringer på børnekorsfronten. Vi arbejder i en forsøgsperiode her i 
efteråret med et samlet tilbud til børnefamilier. Aya fortsætter det gode arbejde med 
minikorene. 
Kevin har netop afsluttet sin teologiuddannelse og skal i efteråret gå på Pastoralseminariet, 
men han fortsætter sideløbende med at spille til tjenester i kirken. 
 

12. Evt. 
Birminghamgruppen holdt festmiddag i Karmel i tirsdags med besøgende fra Birmingham. 
Det var en festlig dag med gode gensyn og med massevis af gode indslag. De besøgende 
fra Birmingham var meget interesserede i at opleve dansk kirkekultur og Nørrebros miljø. 

 
 
Kommende FU-møder i resten af 2024: 
6/8, 3/9, 8/10, 5/11 
 
Kommende MR-møder i resten af 2024: 
21/8, 10/9, 22/10, 21/11 


